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Zbog te{ke povrede fudbalera Polimlja u nedavnom napadu 

Najavljena protestna {etnja u Prijepolju
Prijepolje - Rodbina i prijatelji fudbalera Polimlja

Emira Hamzi}a (28), te{ko povre|enog u nedavnoj tu-
~i, danas u Prijepolju organizuju protestnu {etnju, ko-
jom `ele da uka`u na sve ve}u stopu nasilja u ovom
gradu. Dva fudbalera Polimlja Emir Hamzi} i D`enet
Halilovi} napala su i pretukla tri mladi}a, pre nekoliko
dana. Njih trojica su najpre dobacivali devojci koja je
bila u dru{tvu fudbalera, koji su poku{ali da je za{tite.
U tu~i koja je usledila, Halilovi} je lak{e povre|en, dok

je Hamzi} zadobio povrede opasne po ̀ ivot. Napada~i
su privedeni. Nikoli S. (23) je, zbog krivi~nog dela na-
no{enje te{ke telesne povrede, pred Osnovnim sudom
u Prijepolju odre|en pritvor do 30 dana. Protiv dvoji-
ce njegovih maloletnih sau~esnika je sudiji za malolet-
nike dostavljen predlog za pokretanje pripremnog po-
stupka. Za ~etvrtak 29 novembar zakazano je saslu{a-
nje osumnji~enog Nikole S. i vi{e svedoka, nakon ~ega
se o~ekuje podizanje optu`nice. S. D. 

Danas konstituisanje novog saziva BNV

„Samoopredeljenje“ i „Vakat je“ ve}ina

Koalicija u BNV dogovorena, ~eka
se izbor predsednika: Novi Pazar
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Novi Pazar - Danas }e biti konstituisan novi saziv
Bo{nja~kog nacionalnog ve}a (BNV), koji }e ~initi ve}-
nici lista „Samoopredeljenje - dr Sulejman Ugljanin“,
„Matica bo{nja~ka - akademik Muamer Zukorli}“ i
„Vakat je - prof. dr Sait Ka~apor“. Lista „Samooprede-
ljenje“ osvojila je 14, „Matica bo{nja~ka“ 13 i osam
mandata ima „Vakat je“. Bo{nja~ki nacionalni savet
ima 35 ve}nika, a s obzirom, da nijedna od lista nema
dovoljan broj mandata da samostalno formira novi sa-
ziv, prvi put mora}e da se pravi koaliciona ve}ina.

Nosilac liste „Samoopredeljenje“ Sulejman Uglja-
nin potvrdio je da }e novu ve}inu u BNV, ~initi njego-
va i lista „Vakat je“. Pozvao se na Sporazum o prediz-
bornoj i postizbornoj saradnji, koji su predstavnici ove
dve liste potpisali u oktobru. „Na osnovu sporazuma,
ve} smo se dogovorili o raspodeli odgovornosti unu-
tar Ve}a. Ne mo`emo govoriti o raspodeli funkcija. Tu
nema funkcija, ve} puno rada i truda“, izjavio je Uglja-
nin. Za izbore za bo{nja~ki nacionalni savet, odr`ane
4. novembra, u poseban bira~ki spisak bilo je upisano
106. 328 bira~a, a za nove ve}nike glasalo je 55.711 ili
52,4 odsto. Lista „Samoopredeljenje“ dobila je 22. 141,
„Matica bo{nja~ka“ 20.748 i 12.017 glasova dobila je li-
sta „Vakat je“. S. N.
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Lalevi} novi 
potpredsjednik

Berane - Na pro{lonedjeljnom zasjedanju, odbor-
nici SO Berane izabrali su Marka Lalevi}a za potpred-
sjednika op{tine, usvojili Statut i niz akata o radu lo-
kalnih slu`bi i preduze}a. U ovoj op{tini vlada koalici-
ja „Zdravo Berane“ i Demokratska Crna Gora, dok je
opoziciona DPS saop{tila da je i ova sjednica pokazala
duboku partijsku podijeljenost beranske vlasti. „Ski-
danje sa dnevnog reda ta~aka koje je predlo`io pred-
sjednik op{tine, naro~ito Odluke o transformaciji lo-
kalnog radio emitera u televiziju, pokazuju da beran-
ska koalicija samo potvr|uje svoju nesposobnost u vr-
{enju vlasti. ^injenica da jedan dio odbornika koalici-
je iz vlasti, njih pet, nijesu podr`ali odluku predsjedni-
ka op{tine, te da ih [}eki}eve direktne prijetnje na sa-
moj sjednici nijesu pokolebale, pokazuje, jo{ jednom
nastavak brojnih nesuglasica unutar same aktuelne
lokalne vlasti i nefunkcionalnost ove nezdrave koali-
cije“, navodi se u saop{tenju DPS-a.

Razgovorio 
o koaliciji

Ro`aje - Nakon {to je Op{tinski odbor Bo{nja~ke
stranke Ro`aje, na preporuku svog Glavnog odbora,
pro{le sedmice podr`ao formiranje koalicije na lokal-
nom nivou stranaka koje ~ine vlast na nivou dr`ave, to
je u~inio i Op{tinski odbor Demokratske partije socija-
lista u ovoj op{tini. Predsjednik tog odbora dr Be}ir Ka-
la~ je kazao da je njihov odbor jednoglasno podr`ao

preporuku Glavnog odbora DPS-a i stav Bo{nja~ke
stranke za formiranje koalicione vlasti i da je u tom ci-
lju formirana {esto~lana radna grupa da sa~ini platfor-
mu i po~ne pregovore o modalitetima budu}e koali-
cije. On je kazao da o~ekuje po~etak pregovora tokom
naredne sedmice. Na lokalnim izborima odr`anim u
maju ove godine, BS je u toj op{tini od 34 odborni~ka
mjesta u lokalnom parlamentu osvojila 19, odnosno
apsolutnu ve}inu, DPS-u je pripalo 10 mandata, SD-u
~etiri dok je jedno odborni~ko mjesto osvojio SDP.

Adaptacija 
fiskulturne sale 

Bijelo Polje - Potpisan je ugovor sa firmom „Teh-
nogradnja“ d.o.o Pljevlja za izvo|enje radova na
adaptaciji {kolske sportske sale, vrijednosti oko
164.000 evra, ~iji se po~etak o~ekuje narednih dana.
Projekat se realizuje po modelu sufinansiranja Mini-
starstva prosvjete, Ministarstva sporta i op{tine Bije-
lo Polje, pri ~emu je Ministarstvo prosvjete obezbije-
dilo 87.000 evra, Ministarstvo sporta 57.000 evra i op-
{tina 20.000 evra. Adaptacija fiskulturne sale podra-
zumijeva radove na krovu i izolaciji objekta, ugradnju
moderne podloge za razne sportove, ure|enje svla~i-
onice, molersko farbarske radove, kao i opremanje
objekta sportskom opremom. Ministar prosvjete dr
Damir [ehovi} i ministar sporta Nikola Janovi} izrazili
su zadovoljstvo zbog skorog po~etka radova na adap-
taciji sportske sale, za ~iji zavr{etak je predvi|eno 90
dana od uvo|enja izvo|a~a u posao. Poru~ili su da raz-
voj {kolskog sporta i zdravih stilova `ivota ima ne-
mjerljiv zna~aj za stasavanje zdravih generacija i da je
Sjevera Crne Gore jedan od prioriteta Vlade.
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Zgrada Fakulteta za islamske studije 
u centru Novog Pazara  vra}ena IZ u Srbiji

Zukorli}: Dr`ava 
ispravlja nepravdu

Novi Pazar - Zgrada Fa-
kulteta za islamske studije
(FIS), u centru Novog Paza-
ra, vra}ena je Islamskoj za-
jednici (IZ) u Srbiji. Re{enje
o vra}anju objekte, koji je
bio pod sporom vi{e od de-
ceniju, na sve~anoj akade-
miji povodom Dana San-
d`aka, pokazao je predsed-
nik Stranke pravde i pomi-
renja (SPP) Muamer Zu-
korli}.

- Mi smo pro{le godine u
decembru, najavili i pravdu
i pomirenje. Evo je pravda.
Ovaj akt je donela dr`ava i
ovim je poslala poruku Bo-
{njacima da ̀ eli da se velike
nepravde prema ovom na-
rodu otkine. I, zato imajte
poverenja da je ovo samo
po~etak - istakao je Zukor-
li} i dodao da je dr`ava od-

govorno postupila i „po za-
konu donela odluku“.

Zgrada u centru Novog
Pazara je nacionalizovana
posle Drugog svetskog ra-
ta. U njoj je nekada bio ho-
tel „Beograd“, posle toga
bila je u vlasni{tvu Trgo-
vinskog preduze}a „Grmi-
ja“ iz Pri{tine, a onda vla-
sni{tvo novopazarskog TP
„Uniprom“. Kada je 2006.
godine privatizovano ovo
preduze}e, tada IZ Sand`a-
ka, pozvala se  na odredbe
Zakona o vra}anju imovi-
ne crkvama i verskim za-
jednicama, i sa svojim pri-
stalicama zauzela zgradu.
Slu~aj je dugo bio na sudu,
sudske odluke bile su u ko-
rist konzorcijuma koji je
kupio TP „Uniprom“, ali
izvr{itelj nikada nije uspeo

da realizuje pravosna`nu
sudsku presudu.

Novi nesporazumi na-
stali su u jesen 2016. godi-
ne, kada je sada IZ u Srbiji,
bez urbanisti~kih i gra|e-
vinskih dozvola, po~ela da
pro{iruje zgradu za jo{
1.700 kvadratnih metara,
ali i da zauzima Gradski trg.
Nastojanja lokalne samou-
prave da zaustavi nelegalnu
gradnju nisu uspela. In-
spekcijska re{enja o zausta-
vljanju izgradnje i ru{enju
nadogra|enog, ostajala su
mrtvo slovo na papiru. IZ u
Srbiji uzdala se u koalicione
odnose, svog nekada{njeg
prvog ~oveka Zukorli}a sa
SNS na republi~kom nivou.
Na kraju, se pokazalo da je
koalicija ja~a od zakonske
regulative. S. Novosel

Novi Pazar - Nizom manife-
stacija Bo{njaci su obele`ili
svoj nacionalni praznik 20.
novembar - Dan Sand`aka. Ni
ova godina nije bila izuzetak.
Politi~ki neistomi{ljenici, na-
cionalni praznik obele`avali
su svako za sebe. Bo{nja~ko
nacionalno ve}e (BNV), aktiv-
nosti je organizovalo u svom
sedi{tu i Koncertnoj dvorani u
Novom Pazaru, a Matica bo-
{nja~ka na Fakultetu za islam-
ske studije (FIS).

BNV je, za razliku od pret-
hodnih godine kada je obele`a-
vanje ovog datuma trajalo po
nedelju dana, ovog puta sve
manifestacije smestilo u dva
dana. Prvog dana, odr`ana je
sve~ana akademija u sedi{tu
Ve}a, promovisana knjiga
„Grad u cvetu magnolije“
Mehmeda Pargana i odr`ava-
njem 12 Sand`a~kih knji`evnih
susreta (SAKS). Drugog dana
otvorene je  izlo`ba „@ivot i de-

lo ]amila Sijari}a - Cio svijet ̀ i-
vi u Sand`aku“ i dodeljenja
knji`evna nagrada „Pero ]ami-
la Sijari}a“. Dobitnik ove godi-

{nje nagrade, koju BNV dode-
ljuje u ~ast obele`avanja Dana
Sand`aka je crnogorski knji-
`evnik Safet Hadrovi} Vrbi~ki.

Povodom obele`avanja
Dana Sand`aka, ~estitku Bo-
{njacima uputili su gradona-
~elnik i predsednica Skup{ti-

ne grada Novog Pazara, Nihat
Bi{evac i Ifeta Radon~i}. No-
vopazarski gradona~elnik je
istakao da je ovaj praznik
„simbol o~uvanja civilizacij-
skih tekovina, antifa{izma,
slobodarskog duha i ~oveko-
ljublja“ i da taj datum „obave-
zuje na doslednost ideji mul-
tikulturalizma, ljudskih prava
i me|usobnog uva`avanja“,
Predsednica gradskog parla-
menta, u svojoj ~estitki, nave-
la je da veruje da }e „u vreme-
nima koja su pred nama San-
d`ak uspeti da sa~uva svoj vi-
sok nivo demokrati~nosti i
ostati primer u pogledu nego-
vanja pravih i moralnih vred-
nosti“ i da joj je `elja da ovaj
region „postane centar svih
pozitivnih evropskih i tradici-
onalnih tekovina i da uspemo
u svemu {to }e biti za dobro-
bit svih nas i budu}ih genera-
cija, kojima moramo osigura-
ti svetlu budu}nost“.

Matica bo{nja~ka je, u
kongresnoj Sali na FIS, pri-
kazala dokumentarni film
„Sand`ak u vremenu“. Na
ovoj sve~anosti je govorio
predsednik Stranke pravde i
pomirenja (SPP) i narodni
poslanik Muamer Zukorli}.
Rekao je da „ono {to vredi, to
i traje, a najbolji primer je
Sand`ak. Iako su decenijama
poku{avali brisati, zvani~no i
nezvani~no Sand`ak, ima ga
i bi}e ga dok je Sand`aklija.
Musliman uvek u~i, posebno
od onih koji mu poka`u kako
treba, ali i onih kako ne tre-
ba. Sand`ak ostaje i opstaje
sa sve onim {to je u njemu
dobro i lepo“.

S. Novosel

Prekid na barskoj 
pruzi kod Priboja 

Priboj - @elezni~ki saobra}aj
na pruzi Beograd-Bar, na delu
izme|u Priboja i U`ica, u sredu
je privremeno prekinut iz bez-
bednosnih razloga. „Srbija Voz“
je obavestio  korisnike svojih
usluga da je do prekida do{lo jer
su {ine na pojedinim mestima
bile zama{}ene, {to je ote`avalo
redovan saobra}aj putni~kih
vozova. O~ekuje se ponovna us-

postava saobra}aja. Kako je sa-
op{teno iz @elezni~kog saobra-
}aja Crne Gore, organizovan je
prevoz putnika autobusima na
relaciji izme|u Bijelog Polja i
U`ica , a uzrok zama{}ivanja  je
curenje te~nosti iz cisterne u
srpskom delu pruge. Kako su
nas u telefonskom razgovoru
obavestili slu`benici „Infra-
strukture `eleznice Srbije“, nji-

hove stru~ne slu`be su od srede
na terenu, kako bi ovu deonicu
barske pruge {to pre osposobile
za redovan saobra}aj. Me|una-
rodni voz iz Bara za Beograd
zbog navedenog vanrednog do-
ga|aja ima}e zaka{njenja oko
150 minuta. Vozovi na relaciji
U`ice - Prijepolje teretna ne}e
saobra}ati do uspostavljanja re-
dovnog saobra}aja. S. B. 

Da li je koalicija ja~a od
sudskih odluka: Zgrada FIS

Bo{njaci obele`ili Dan Sand`aka

Svako za sebe praznovao
Se}anje na
ZAVNOS 

Dan Sand`aka je jedan od
~etiri nacionalna praznika Bo-
{njaka, koje je ustanovilo BNV i
obele`ava se u znak se}anja na
20. novembar 1943. godine
kada je u Pljevljima osnovan
ZAVNOS. 

Sve~ana akademija povodom Dana Sand`aka
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Ovaj prilog sufinansira
grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS
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Derbi
Nekada su se na ~ar{ijsko-evropskom stadionu

igrali pravi derbiji. Jeste da su, uvek, imali etiketu do-
ga|aja visokog rizika, al se igralo. Igra se derbi, pola
dana ~ar{ija u policijskoj blokadi. Navija~a od svake
ruke. Bilo je i onih u politi~kim dresovima, i onih {to
im je to bilo mesto pra`njenja, ali i onih {to su voleli
na pravi na~in najva`niju sporednu stvar na svetu.
Svaka nova izgradnja oko travnatog terena bila je
udarna vest. Ni~im izazvane ambicije, al je dobro
zvu~alo, „plave“ su prekoredno videli u Evropi. Pre-
koredno se moglo samo me|u super liga{e. No, na
optimizam se porez ne pla}a. O~igledno, da se pla}a-
ju ambiciozne evropsko-fudbalske pri~e. Ura~unate

su u one dugove.  Sada se u ovom gradu igraju derbi-
ji za~elja. Golovi se ne broje, no porazi. Leka, za sada,
nema. Kakva Evropa, kakvi bakra~i, da bi da ostanu
tu gde jesu. Gorko zvu~i, na obali Ra{ke, derbi „Jo{a-
nice“ i „Novog Pazara“. Izgleda, da leka nema ni dr-
`avna apoteka. Samo dr`avi apotekarska delatnost, u
ovoj ~ar{iji, ne uspeva. Jo{ malo, pa }e u ~ar{iji biti
apoteka po glavi stanovnika. Naravno, privatne.
Onim dr`avnim se ne}e, posebno u ona dva du}ana
u pe{a~koj zoni. E, danas je i zavr{ni derbi me|u po-
liti~kim takmacima. Da stave ta~ku na minule izbo-
re. Miris novih, kao da se {iri. Gde smo ono stali, samo
}emo da produ`imo. S. N. 

Danas konstituisanje novog saziva BNV

„Samoopredeljenje“
i „Vakat je“ ve}ina

Novi Pazar - Danas }e biti
konstituisan novi saziv Bo-
{nja~kog nacionalnog ve}a
(BNV), koji }e ~initi ve}nici li-
sta „Samoopredeljenje - dr Su-
lejman Ugljanin“, „Matica bo-
{nja~ka - akademik Muamer
Zukorli}“ i „Vakat je - prof. dr
Sait Ka~apor“. Lista „Samoo-
predeljenje“ osvojila je 14, „Ma-
tica bo{nja~ka“ 13 i osam man-
data ima „Vakat je“. Bo{nja~ki
nacionalni savet ima 35 ve}ni-
ka, a s obzirom, da nijedna od
lista nema dovoljan broj man-

data da samostalno formira no-
vi saziv, prvi put mora}e da se
pravi koaliciona ve}ina.

Nosilac liste „Samooprede-
ljenje“ Sulejman Ugljanin po-
tvrdio je da }e novu ve}inu u
BNV, ~initi njegova i lista „Va-
kat je“. Pozvao se na Sporazum
o predizbornoj i postizbornoj

saradnji, koji su predstavnici
ove dve liste potpisali u okto-
bru.

- Na osnovu sporazuma, ve}
smo se dogovorili o raspodeli
odgovornosti unutar Ve}a. Ne
mo`emo govoriti o raspodeli
funkcija. Tu nema funkcija, ve}
puno rada i truda. Potrebno je
puno znanja, istrajnosti, izdr-
`ljivosti i strpljivosti. Treba
nam stotine ljudi, makar trista,
koji treba da rade da bi nastavi-
li ono {to smo radili prethodne
~etiri godine. Ima posla i za ve}-

nike i za kandidate koji nisu iza-
brani, i jo{ pet puta toliko ljudi
koji su obrazovani, imaju zna-
nje i sposobnost da u~ine ne{to
za na{ nerazvijeni kraj. Imamo
jasan izborni program i ve}nici
obe liste su du`ni da realizuju
sve ono {to su obe}ali u prediz-
bornoj kampanji i zbog ~ega su

na izborima dobili poverenje
Bo{njaka - rekao je Ugljanin i
dodao da }e najstariji i najmla|i
ve}nik pro~itati re{enja o potvr-
|ivanju ve}ni~kih mandata, a
nakon toga usledi}e izbor orga-
na. Ugljanin, koji je predsednik
BNV u dosada{njem sazivu, ne-
}e mo}i i dalje da obavlja ovu
funkciju, ukoliko se ne odrekne
druge, lidera SDA. Prema usvo-
jenim izmenama Zakona o na-
cionalnim savetima, predsedni-
ci politi~ke stranke i ~lanovi
u`eg strana~kog rukovodstva,
ne mogu da budu ni predsedni-
ci ni ~lanovi izvr{nog odbora
nacionalnog saveta. Kako je
medijima nedavno izjavio Ivan
Bo{njak dr`avni sekretar u nad-
le`nom Ministarstvu za dr`av-
nu upravu i lokalnu samoupra-
vu, na konstitutivnoj sednici
treba da budu verifikovani
mandati izabranih ~lanova sa-
veta. Prema njegovim re~ima,
~lanovi saveta mogu da se do-
govore da li }e se odmah tog da-
na ili nekog drugog izabrati ru-
kovodstvo i druge organe.

Na izborima za nacionalne
savete nacionalnih manjina, 4.
novembra, lista“Samooprede-
ljenje“ dobila je 22. 141, „Mati-
ca bo{nja~ka“ 20.748 i 12.017
glasova dobila je lista „Vakat
je“. Za ove izbore za bo{nja~ki
nacionalni savet, u poseban bi-
ra~ki spisak bilo je upisano 106.
328 bira~a, a za nove ve}nike
glasalo je 55.711 ili 52,4 odsto.

S. Novosel

Novi Pazar - „Pa`ljivkova
pravila u saobra}aju“ naziv je
ilustrovane publikacije, koja je
podeljena osnovcima u novo-
pazarskim {kolama. Re~ je o
zajedni~koj aktivnosti Repu-
bli~ke agencije za bezbednost
saobra}aja i novopazarskog
Gradskog saveta za bezbed-
nost saobra}aja. Publikacija za
ovda{nje u~enika {tampana je
na srpskom i bosanskom jezi-
ku. U podeli publikacije „Pa-
`ljivkova pravila u saobra}aju“
|acima prvacima u~estvovao
je i novopazarski gradona~el-
nik Nihat Bi{evac.

- Investicija u obrazova-
nje se uvek isplati. Cilj grad-
ske uprave je da ula`e u
obrazovanje, stvara {to bolje
uslove za na{e u~enike, jer
su oni budu}nost ovoga gra-
da. Unapre|enje uslova u
{kolama }e i dalje biti na{
prioritet - istakao je novopa-
zarski gradona~elnik. Pred-
sednik Gradskog saveta za
bezbednost saobra}aja Mir-
sad Jusufovi} ocenio je da
bezbednost saobra}aja, u
ovom gradu, jo{ uvek nije na
zadovoljavaju}em nivou.

- Generalno, bezbednost

u Novom Pazaru nije na ni-
vou na kome bismo mi `ele-
li. Kada se gledaju neki para-
metri na nivou dr`ave, mi
smo ~ak i dobri, s obzirom
na manju konzumaciju al-
kohola, a samim tim i manje
te`ih saobra}ajnih nezgoda.
S druge strane, ima onih
manjih, ali u~estalijih sao-
bra}ajnih nezgoda - naglasio
je Jusufovi}. Prvaci su, ove
godine, umesto fluoroscent-
nih prsluka, dobili torbe ka-
ko bi voza~ima skrenuli pa-
`nju da smanje brzinu u zo-
ni {kola. S. N. 

Novi Pazar - Narodna biblioteka „Dositej Ob-
radovi}“ u Novom Pazaru raspisala je knji`evni
konkurs „Pri~a iz mog zavi~aja“. Konkurs je na-
menjen osnovcima, srednjo{kolcima, studenti-
ma i ostalima koji se bave pisanjem. Konkurs je

otvoren do 14. decembra i pri~e ne smeju da bu-
du ranije objavljivane, a teme, motivi, mesto, rad-
nje, likovi i doga|aji moraju da budu vezani za
Novi Pazar. Progla{enje pobednika i uru~ivanje
nagrada bi}e organizovano 21. decembra. S. N. 

Novi Pazar - Do nedelje u novopazarskom Kul-
turnom centru traje Festival evropskog filma.
Manifestacija traje sedam dana i isto toliko }e bi-
ti prikazano najboljih ostvarenja filmske produk-
cije u pro{loj godini. Manifestacija je `anrovski
raznovrsni, a otvorena je austrijskim filmom

„Svetlo“. Pred bioskopskom publikom su i To-
nio, Upad kod Bergmana, Dok ne gleda{, @ivot i
se}anja, Nijedan sistem nije siguran i Druga stra-
na nade. Kulturni centar organizuje Festival
evropskog filma u saradnji sa EU info centrom u
okviru Evropske godine kulturnog nasle|a. S. N. 

Novi Pazar - U novopazar-
skim dr`avnim apotekama, se-
dam zaposlenih progla{eno je
tehnolo{kim vi{kom i sa njima
je raskinut radni odnos. Bez
posla su ostala tri farmaceuta,
dva farmaceutska tehni~ara i
dva administrativna radnika.
Ovu informaciju lokalnim me-
dijima potvrdio je direktor Do-
ma zdravlja dr Ervin ]atovi} i
rekao da je Ministarstvo zdra-
vlja iz svog bud`eta obezbedilo
otpremnine od 180 hiljada do
1,3 miliona dinara.

- Lista zaposlenih koji su
progla{eni tehnolo{kim vi-
{kom, napravljena je po Zako-
nu o odre|ivanju maksimal-
nog broja zaposlenih u javnim
ustanovama. Ceo proces zapo-
~et je pre nekoliko meseci, ka-
da je svima ponu|en spora-
zumni raskid ugovora, po kri-
terijumima koji su utvrdili Mi-
nistarstvo zdravlja i sindikati. S
obzirom da se niko nije izjasnio
da sporazumni raskid ugovora,
komisija je bodovala sve zapo-
slene i na osnovu rezultata
utvrdila listu tehnolo{kog vi{ka
- objasnio je dr ]orovi}

Apoteke su vlasni{tvo Do-
ma zdravlja, jer je ovaj grad
me|u retkima u Srbiji gde ni-
je formirana apotekarska
ustanova. Polovinom pro{le
godine direktor Doma zdra-
vlja rekao je da „novopazarske
apoteke imaju pad prihoda, ali
su i dalje rentabilne i nemaju
dugova“, a ove godine, po nje-
govim re~ima, imaju gubitak
od skoro pet miliona dinara.

Po~etkom juna ove godine,
saop{teno je da je menad`-
ment Doma zdravlja odlu~io
da se „sprovede racionalizaci-
ja u apotekama koje postaju
nerentabilne“ i u planu je da
se zatvore dve apoteke „koje
godinama posluju sa gubit-
kom“. Racionalizacija osim
zatvaranja dve apoteke, pod-
razumevala je i smanjenje
broja zaposlenih za sedam. U
ovom gradu ima pet dr`avnih
apoteka: jedna je tzv. bolni~ka
i ~etiri su „gradske“ (jedna u
zgradi Doma zdravlja i tri u
centru grada). Po logici bol-
ni~ka ostaje, a pod racionali-
zaciju se podvode „gradske“
apoteke, koje }e biti smanjene

za 50 odsto. Od 24 zaposlena,
skoro tre}ina je vi{ak. Apote-
ke, iako su u sastavu Doma
zdravlja, ne spadaju u katego-
riju ugovorenih za koje Mini-
starstvo zdravlja obezbe|uje
plate, ve} sami moraju da ih
zarade.

Vest o nerentabilnom po-
slovanju dr`avnih apoteka u
Novom Pazaru za~udila je sve,
jer je apotekarska delatnost
ovde unosan posao. Privatne
apoteke „ni~u“ i naslanjaju se
jedna na drugu i sve dobro ra-
de. Ova odluka ne poklapa se
ni sa odlukom gradskog par-
lamenta da usvoji izve{taj o
pro{logodi{njem radu Doma
zdravlja. U finansijskom izve-
{taju se navodi da je Dom
zdravlja ostvario 52.947.000
dinara sopstvenih prihoda i
da u tome prodaja lekova sa
negativne liste u~estvuje sa vi-
{e od 34,2 miliona, a ne{to vi-
{e od 18,6 miliona dinara su
prihodi od periodi~nih pregle-
da, izdavanja lekarskih uvere-
nja radnicima, za voza~ke do-
zvole , od sistematskih i dru-
gih pregleda. S. Novosel

Nedelja evropskog filma

Konkurs za zavi~ajnu pri~u

„Pa`ljivko“ stigao
me|u osnovce

Stigao „Pa`ljivko“
me|u |ake prvake
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Otkazi u novopazarskim dr`avnim apotekama

Tre}ina zaposlenih tehnolo{ki vi{ak

Nema funkcija, ve} puno rada
i truda: Sulejman Ugljanin 
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Nova Varo{ - Oko 450 aktuelnih naslo-
va iz pera najpopularnijih doma}ih i
stranih autora, predstavljenih na ovogo-
di{njem Sajmu knjiga u Beogradu, usko-
ro }e se na}i i na policama novovaro{ke
biblioteke „Jovan Tomi}“. Od 25  izda-
va~kih ku}a, mati~na Biblioteka naru~i-
la je knji`evna dela u vrednosti od oko
250.000 dinara. 

U ovda{njoj knji`evnoj riznici  opre-
delili su se za naslove zna~ajnih knji`ev-
nih stvaralaca, kao i za sva ostala popu-
larna dela koji zadovoljavaju kriterijume
{ire ~itala~ke publike. Knji`ni fond od
oko 38.000 knjiga oboga}en je tako na-
slovima iz oblasti beletristike, stripa, de~-
je knji`evnosti, popularne psihologi-
je...Posebnu  pa`nju u ovoj ustanovi  po-
klanjaju mladima koji su najrevnosniji
~itaoci te je zato naru~en i zna~ajan broj
novih knjiga za tinejd`ere i mla|e osnov-
ce. Re~ je o blizu stotinak naslova publi-
kovanih od strane izdava~kih ku}a „Kre-
ativni centar“, „Eurobouk“, „P~elica“,“
Odiseja“ i „Vulkan“. 

Ljubitelji stripa mo}i }e da u`ivaju u
novim avanturama  Zagora, Bleka, Aste-
riksa, Teksa, Misterija, dok }e poklonici
krimi}a imati priliku da na policama Bi-
blioteke prona|u nova izdanja poput Ke-
plerovog „Ko{mara“, knjige „Ne{to je u
vodi“ Ketlin Stedman,  „Samo moja dra-
ga“ Talenta Gabrijela...“La`i o bogu u ko-
ji verujemo“ naziv je nove „poslastice“ iz
spisateljske „kuhinje“ Britanca Vilijema
Pol Janga, autora ~uvenog bestseler ro-
mana „Koliba“ prodatog u 18 miliona
primeraka. 

- Prilikom  nabavke novih naslova fo-
kusirali smo se u najve}oj meri na aktuel-
ne autore  i njihova najnovija izdanja. ̂ i-
taocima tako preporu~ujemo nove knjige
Murakamija, Koelja, Musoa, Begbedea i
Hoseinija. Doma}i ljubitelji pisane re~i
mo}i }e da do|u  i do knjiga koje su na

ovogodi{njem Sajmu dobile titulu najpro-
davanijih  - „Aleksandar od Jugoslavije“
Vuka Dra{kovi}a i „[ta mi ovo treba“
Emira Kusturice. Tu su i knji`evna ostva-
renja drugih doma}ih autora, me|u koji-
ma su i Stoiljkovi} („Leva strana druma“),
Arsi} („Nevi|ena Srbija“), Petrovi}
(„Black light“), Kova~evi} („Godine vra-
na“), kao i novi roman poznate hrvatske
spisateljice Vedrane Rudan („@ivot bez
krpelja“) - ka`u novovaro{ki knji`ni~ari. 

Lokalna knji`evna riznica bogatija je i
za nekoliko knjiga  iz oblasti popularne
psihologije, koja kao `anr u poslednje
vreme dobija sve vi{e poklonika. Poklo-
nike lika i dela prvog demokratskog pre-
mijera Srbije dr Zorana \in|i}a, brutal-
no ubijenog u atentatu 2003. godine, ob-
radova}e knjiga „\in|i}“ , koju je napi-

sala grupa autora - Vida Ognjenovi}, Du-
{an Kova~evi}, Latinka Perovi}, Ljubo-
mir Simovi}...

Po{tuju}i ukus {ire ~itala~ke publike,
u Biblioteci su kupili i dela iz beletristike.
Lusinda Rajli i Nora Robers trenutno su
me|u naj~itanijim autorima u lokalnoj
Biblioteci, a na vrhu ~itanosti je i nekoli-
cina doma}ih spisateljica - Jelena Ba~i}
Alimpi}, Mirjana Mojsilovi}, Vesna De-
di}, ali i kandidatkinja za NIN-ovu na-
gradu Dubravka Ugre{i}. 

Biblioteka „Jovan Tomi}“, ina~e, upr-
kos krizi I te{kim ekonomskim prilikama
u kulturi odnosno izdava{tvu, uspeva da
knji`ni fond godi{nje upotpuni i obogati
sa oko 1.000 primeraka i to zahvaljuju}i
poklonu resornog ministarstva, lokalne
samouprave, donator i iz skromnih sop-

stvenih prihoda. ̂ lansku kartu ovda{nje
knji`evne riznice ima oko 500 Novovaro-
{ana koji tokom godine pro~itaju preko
7.000 naslova. Mati~na Biblioteka knjigu
populari{e i kroz brojne promocije i pro-
grame dramsko-muzi~kog karaktera,
kao i povoljnim cenama ~lanarine. 

- Pozivamo sugra|ane da iskoriste
predstoje}i decembarski popust za u~la-
njenje. Sve do Nove godine ljubitelji pi-
sane re~i ima}e priliku da godi{nju ~la-
narinu plate po gotovo duplo ni`im ce-
nama koje ne korigujemo ve} godinama
unazad - poru~uju iz lokalne GB. Neza-
posleni godi{nju ~lansku kartu pla}aju
po ceni od 350 dinara, za |ake i penzio-
nere je 450, zaposlene 650, dok je poro-
di~no u~lanjenje 700 dinara. 

R. Popovi}

Nova Varo{ - Vladimir Dulanovi} To-
ki, pesnik iz Nove Varo{i , laureat je ovo-
godi{njeg knji`evnog konkursa „Milo{
Vidakovi}“ koji {esti put za redom u Ru-
dom  raspisuju tamo{nji Centar za kul-
turno-prosvjetnu djelatnost i Srpsko kul-
turno dru{tvo „Prosvjeta“. Laskavo pri-
znanje, ustanovljeno u ~ast  uglednog
bosanskog pesnika, kriti~ara i prevodio-
ca, novovaro{kom poeti dodeljeno za pe-
smu „Uramljena“  i to u konkurenciji vi-
{e od 300 autora iz Ma|arske, Makedo-
nije, Srbije, Australije, Kanade, Makedo-
nije i zemlje doma}ina. 

Stru~ni ̀ iri, u sastavu Rade Lalovi} iz
Fo~e, Ljiljana Bralovi} iz Gornjeg Mila-
novca i Zoran Nedeljkovi} iz Po`ege,
jednoglasan je u oceni da je nagra|ena
pesma najbolja. Kritika ka`e da je Toki-
jeva „Uramljena“ (objavljena u njegovoj
drugoj zbirci poezije „Kada sve ovo jed-
nom pro|e“), istinska lirika koja u pu-
noj snazi uzdrma, rastrese, osvesti i
podse}anje da je ovo „vreme uzdaha“ i
„vreme drhtaja“...

- Nagrada je svakako dodatna moti-
vacija, ali prvenstveno je do`ivljavam
kao ~ast imaju}i u vidu da je posve}ena
Milo{u Vidakovi}u, odli~nom pesniku,
autoru zbirke „Carski soneti“, bliskom

prijatelju Ive Andri}a, novinaru lista
„Narod“, istaknutom ~lanu Mlade Bo-

sne. Ohrabruje ~injenica i da su moju po-
eziju pozitivno vrednovali ljudi koje me

ne poznaju, kao i to {to su moje stihove
imali priliku da pro~itaju i poklonici po-
etskog stvarala{tva daleko od Nove Va-
ro{i - ka`e Vlade Dulanovi}, knji`ni~ar u
gradskoj Biblioteci, istaknuti radnik u
kulturi, koji osim poezije, pi{e i pri~e, re-
`ira i glumi u lokalnom teatru. 

Toki se poezijom bavi tridesetak go-
dina. Objavio je dve zbirke pesama -
„Prete`no ljubavne“ (2001) i „Kada sve
ovo jednom pro|e“ (2015). Njegov pe-
sni~ki kr~ag broji jo{ par stotina pe-
sni~kih bisera koji godinama ~ekaju na
izdava~a. Nagrada „Milo{ Vidakovi}“
je autorovo ~etvrto  knji`evno prizna-
nje. Laureat je pesni~kog  konkursa
posve}enog Stevanu Sredojevi}u Po-
limskom i dobitnik druge odnosno tre-
}e nagrade za „Bronzano slovo }irilice“
i poetskog Kulturnog centra iz Smede-
revske Palanke. 

R. Popovi}

Pljevlja - Pljevlja su obilje`ila 20. no-
vembar, dan kada su partizani 1944.
oslobodili grad u Drugom svjetskom ra-
tu. Ovaj dan je ujedno i praznik op{tine.
Tokom Drugog svjetskog rata, u okupa-
ciji Pljevalja smjenjivale su se italijanska
i njema~ka vojska, a grad je bio popri{te
~uvene Pljevaljske bitke 1. decembra
1941. Pored 570 poginulih partizanskih
boraca, u Pljevljima je bilo jo{ 1.830 ̀ rta-
va rata.

U spomen na ̀ rtve, polo`eni su vijen-
ci na Memorijalnom centru Stra`ica,
odr`ana je sve~ana sjednica SO Pljevlja,
a uve~e godi{nji koncert KUD-a Pljevlja.
Sve~anoj sjednici u Domu kulture prisu-
stvovao je  veliki broj zvanica iz politi~-

Prijepolje - Zbog sazivanja  devetnae-
ste sednice Skup{tine op{tine  po hitnom
postupku, {to isklju~uje mogu}nost da se
predlo`i dopuna dnevnog reda, opozici-
oni odbornici su tra`ili obja{njenje od
predsednice Stane Markovi} smatraju}i
da ni{ta nije bilo hitno od predlo`enih
pet ta~aka dnevnog reda.  Nisu izostale
insinuacije i tvrdnje koje su „zahtevale“
o{tre demantije, pa je sednica po~ela
opomenama koje je predsedavaju}a izre-
kla kao meru, upozoravaju}i odbornike i
ve}ine i opozicije da }e striktno primenji-
vati Poslovnik, te da Skup{tina op{tine
nije „portal“  na kome „mo`ete pri~ati i
pisati {ta ho}ete“. Predsedavaju}a  je sa-
op{tila da je Demokratska partija San-
d`aka, koja je deo koalicije na vlasti do-
stavila obave{tenje  da je {ef odborni~ke
grupe ove partije odbornik Rahim Rov-
~anin. Na to je reagovao Bahrija Begano-
vi} tvrde}i da je to „falsifikat“ i da je on
{ef ove odborni~ke grupe. No, to je bio
po~etak.

Primedbe opozicije 
Odbornici opozicije imali primedbe

{to je objedinjena rasprava o najva`nijim

S

Novembarske nag
Na Sve~anoj sjednici dodijeljene su novemba

Amaterskom odbojka{kom klubu „Rudar“ kao i n
predsjednika op{tine uru~ena je nagrada i priznan
{i}u i svom sugra|aninu je darivala bubreg.

U fokusu nabavke aktuelni naslovi
i autori : Iz Gradske biblioteke

Novovaro{anin Vladimir Dulanovi} laureat me|unarodnog pesni~kog konkursa „Milo{ Vidakovi}“ 

Prvo mesto za „Uramljenu“
Knji`evno priznanje 
osvojeno u konkurenciji
preko 300 autora 
iz razli~itih delova 
regiona i sveta

Nagrada ~ast, obaveza 
i podstrek: Vladimir 
Dulanovi} Toki 

Oboga}en fond gradske Biblioteke 

Na policama 450 novih knjiga



vembar 2018. V

kog, poslovnog, vjerskog, privrednog i
privatnog sektora, NVO i drugih udru`e-
nja. Izme|u ostalih prisustvovali su: Pre-
drag Bo{kovi}, ministar odbrane Crne
Gore, Jadranka Vuk~evi}, generalna di-
rektorica Direktorata za lokalnu upravu
pri Ministarstvu javne uprave, Re{ad
Nuhod`i}, direktor Direkcije javnih ra-
dova, Vlastimir Golubovi}, predsjednik
Privredne komore Crne Gore,  ambasa-
dori Hrvatske, Slovenije i Bosne i Herce-
govine  u Crnoj Gori, predstavnici vi{e
crnogorskih op{tina i druge zvanice.

U ime doma}ina prisutne je pozdra-
vio predsjednik op{tine Mirko \a~i},
osvrnuv{i se na istorijat Pljevalja, a akce-
nat je stavio na realizaciju zna~ajnog bro-

ja infrastrukturnih projekata izme|u dva
praznika. „Kona~no smo u poslednjih 12
mjeseci uspjeli da uradimo neke klju~ne
projekte. Zavr{ili smo objekat Doma sta-
rih, to je jedan mo}an objekat dru{tve-
nog standarda, zatim dugo odlagani
objekat Doma kulture od 4.000 kvadra-
ta. U{li smo u epicentralni dio grada gdje
se sve decenijama odlagalo. Uz pomo}
Agencije TIKA zavr{ili smo zid oko Hu-
sein pa{ine d`amije, uradili smo fontanu,
povezali Tr{ovu ulicu. Dakle, cijeli taj po-
tez {ireg centra grada bi}e tretiran tokom
narednog mandata. Planiramo da osvje-
`imo fasade hotela „Pljevlja“ i objekat
Robne ku}e“, izme|u ostalog je kazao
\a~i}. On je naglasio da }e u budu}nosti

ulaganja u mlade ljude, sport i obrazova-
nje biti prioriteti.

\a~i} je za RTCG izjavio da je u pret-
hodnom periodu najve}i izazov bio stabi-
lizacija finansija i vra}anje dugova, koji
prema bankama trenutno iznosi oko
570.000 evra. Prethodne ~etiri godine, ka-
`e \a~i}, bile su stalna muka i borba nad-
le`nih da se izbore sa dugom koji je Op-
{tina imala. „I pored tada{njeg duga od
21 milion evra bili smo samo dva ili tri
puta blokirani. Te 2014. godine imali smo
12 kreditnih aran`mana, osam miliona je
bio dug. Sada je dug 570.000 evra, skoro
da smo razdu`ili Op{tinu Pljevlja, kad su
u pitanju banke. Korak po korak smo po-
stizali finansijsku stabilnost“, rekao je \a-
~i} i dodao da su u tim naporima imali
punu podr{ku Vlade Crne Gore i mini-
starstava. U protekloj godini ura|eno je
mnogo na infrastrukturi, a sve u cilju to-
plifikacije grada, ka`e prvi ~ovjek Pljeva-
lja. Izgradnja mini-toplane u Pljevljima

privedena je kraju. \a~i} navodi da je za-
vr{en Dom starih, koji je ko{tao 2,7 mili-
ona evra, kao i Dom kulture, koji je ra|en
10-ak godina. „Odmah nakon izbora smo
po~eli radove u centru grada i sve je sada
potpuno novo“, naveo je \a~i}. 

Pljevljacima su praznik ~estitali poli-
ti~ari, vlasti i opozicija (SNP, Demokrat-
ska CG, URA), kao i dr`avni funkcione-
ri. Predsjednik Crne Gore Milo \ukano-
vi} je u svojoj ~estitki istakao da su „Plje-

vlja grad bogate istorije, koji je uvijek
predstavljao raskr{}e naroda, religija i
prostora, {to je imalo za posljedicu stva-
ranje zna~ajnog kulturnog i istorijskog
naslje|a kojim se ponosimo. Bez obzira
na izazove i neda}e koje su poga|ale
ovaj prostor kroz istoriju, Pljevlja su od-
uvijek krasila o~uvanje multikulturalno-
sti i multikonfesionalnosti, te njegovanje
slobodarske i antifa{isti~ke ideje, na ~i-
jim je temeljima izvojevana sloboda,
razvijen grad, ali i stvorena dana{nja ne-
zavisna Crna Gora“, naveo je \ukano-
vi}. „Pljevlja kontinuiranim i planskim
radom, u saradnji sa dr`avnom upra-
vom, po~inje da se okre}e valorizaciji
sopstvenih potencijala, ~ime se pru`a
{ansa, prije svega mladim ljudima, do-
ma}im poljoprivrednim gazdinstvima i
zainteresovanim stranim investitorima
za ulaganja u oblasti privrede i energeti-
ke“, naveo je predsjednik Skup{tine Cr-
ne Gore Ivan Brajovi}. J. Durgut

ta~kama, a one se odnose na ostvarivanje
bud`eta za devet meseci ove godine i
drugi rebalans bud`eta jer nemaju do-
voljno vremena da prozbore  o ovako va-
`nim pitanjima koja zahtevaju analizu. 

Da analizu zahteva ~injenica da se ras-
hodi  ne ostvaruju prema planu, odnosno
ne prate prihode tokom devet meseci ove
godine slo`io se i predsednik op{tine Dra-
goljub Zindovi} . No, on razlog vidi u to-
me {to zakonska regulativa vezana za jav-
ne nabavke i tendere nije najbolja jer do-

lazi do opstrukcija, po{to je rok ̀ albe svih
100 dana, odnosno prakti~no se  gubi
gra|evinska sezona. Naveo je da se priho-
di ostvaruju u skladu sa planiranim, od-
nosno 80 odsto na godi{njem nivou  ali
rashodi su znatno manji. Drugi rebalans,
istakao je Zindovi} je neophodan zbog
pristiglih obaveza koje proisti~u iz izgu-
bljenih sudskih sporova. Potro{eno je do
sada 40 miliona dinara, a stavka je uve}a-
na na 90 miliona kako bi se sve isplatilo i
ne bi do{lo do blokade ra~una. No, pri-

hodna stavka se  rebalansom ne menja
ve} je re~ samo o preraspodeli sredstava
sa stavki koje ne}e biti izvr{ene do kraja
godine. Jedna od onih  vezana je za inve-
sticiju, put Kolovrat-Selja{nica za {ta je iz
bud`eta ispla}eno do sada samo sedam
miliona dinara. Zna~ajna planirana sred-
stva prenose se u narednu godinu. 

Esad Hod`i} (SDP) smatra da je vred-
nost planiranih radova na ovoj deonici
23 miliona  dinara, ali da su izvedeni ra-
dovi vi{estruko prema{ili planirani iz-
nos, {to je problem jer zakon dozvoljava
da vrednost izvedenih radova  u odnosu
na plan bude do 15 odsto ve}a, a da su
naknadni radovi na ovom putu ve}i i za
100 posto. Istakao je da je najve}i pro-
blem {to nema investicija, {to nema
sredstava koja sti`u u op{tinu sa nivoa
evropskih fondova jer nema projekata. A
nema ih, slo`io se sa Zindovi}em , jer ne-
ma dovoljno stru~nih kadrova u Op{tin-
skoj upravi {to je ozbiljan problem.

Beganovi}eve 
optu`be i odgovori

Odbornik Bahrija Beganovi} je javno
uputio optu`be da se na nezakonit na~in

pla}a nekim preduze}ima za radove ko-
je obavljaju i da je podneo krivi~ne prija-
ve,  te da je „rebalans podmetnut“. Naveo
je da su neki odbornici „reketirali“ nje-
govog sina, da neki nisu platili radove
koje je firma njegovog sina „odradila“.
Reagovao je odbornik Vesko Zindovi}
(SNS) navode}i da je li~no tra`io donaci-
ju i od te firme kao i od drugih za fudbal-
ski turnir u Brodarevu, te da nikome ni-
je pretio, da to nije „njegov manir“ ve} da
Beganovi} ho}e da dobije sve poslove u
op{tini kad je re~ o putevima. 

Predsednica Skup{tine op{tine Stana
Markovi} je veoma emotivno reagovala
kad je spomenut i „dug“ njenog oca,
podse}aju}i Beganovi}a da  mu je sve
pla}eno. Beganovi} je ostao pri tvrdnji,
da „nije sve pla}eno“. I ~lan Op{tinskog
ve}a Milan Ga~evi} je tra`io od Begano-
vi}a da „ ne obmanjuje javnost“ i da za

govornicom ne navodi da  je „~uo o ne-
legalnim parama“ koje se „prenose s ra-
~una na ra~un“.  Zbog mno{tva replika i
neadekvatnih re~i koje su pojedini od-
bornici upu}ivali za govornicom jedni
drugima predsedavaju}a je izrekla mere
opomene nekolicini, a udaljila s govorni-
ce odbornika Beganovi}a. 

O detaljima vezanim za tro{enje bu-
d`eta,  (ne)realizaciju planiranih  kapi-
talnih investicija u ovoj godini, veoma
malo se govorilo jer se „potro{ilo vre-
me“.  Opozicija  je iskoristila  da jo{ jed-
nom progovori o bizarnosti imenovanja
dr Seada Porovi}a za vr{ioca du`nosti
direktora po peti put, ne osporavaju}i da
je re~ o izuzetnim rezultatima koje je po-
stigao od kada je na ~elu Doma zdravlja.
Sednica je zavr{ena u prepodnevnom
radnom danu.

Indira Had`agi} Durakovi}

Sednica Skup{tine op{tine Prijepolje po hitnom postupku

Rebalans bud`eta u senci optu`bi 
Drugi rebalans, istakao je Zindovi}, neophodan je zbog
pristiglih obaveza koje proisti~u iz izgubljenih sudskih
sporova. Potro{eno je do sada 40 miliona dinara, a stavka
je uve}ana na 90 miliona kako bi se sve isplatilo i ne bi
do{lo do blokade ra~una

Sednica kratka, ali puno teških
re~i: Odbornici prijepoljske SO

Mirko \a~i} povodom Dana op{tine Pljevalja

Skoro da smo se razdu`ili

Bez Demokrata
Demokratska Crna Gora ~estitala je pra-

znik Pljevljacima, a delegacija Op{tinskog
odbora polo`ila je vijenac na spomenik na
Stra`ici. Nisu, me|utim, prisustvovali sve-
~anoj sjednici, po{to smatraju da vladaju}a
DPS „zloupotrebljava svaki zna~ajni datum
za politi~ke predstave i prezentovanje iskri-
vljene slike stvarnosti“.

grade
arske nagrade epidemiologu Bogdanu Lau{evi}u, direktorici Dje~jeg vrti}a „Eko bajka“ Abeli Popovi},
najboljim studentima Milici Zindovi}, Vahidu Kavazovi}u, @eljki Ke~ini i Stefanu Milenkovi}u. Odlukom
nje Tatjani Vuki}evi}, za dobro~instvo i plemenitost, darivanjem organa. Tatjana je Pljevljanka a ̀ ivi u Nik-

Dodela nagrada 

Grad bogate istorije, raskr{}e
naroda i religija: Pljevlja 
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SAVETI POLJOPRIVREDNIH STRU^NJAKA

Ishrana p~ela 
P~elarstvo u Srbiji je sve unosniju granu poljoprivrede. Adekvat-
na ishrana p~ela predstavlja glavni preduslov za proizvodnju
kvalitetnog meda i ostalih p~elinjih proizvoda. Medonosna p~e-
la se gaji radi meda, polena, mati~nog mle~a, voska, p~elinjeg
otrova i propolisa. Da bi proizvele sve ove proizvode p~elama su
neophodni: proteini, ugljeni hidrati, masti, vitamini, minerali i
voda. Organi za ishranu p~ela sastoje se iz prednjeg, srednjeg i
zadnjeg creva. P~ele koriste samo dve vrste hrane: nektar i po-
len, koje sabiraju sa cvetova

U intenzivnom p~elarstvu, ~esto, se javlja deficit u hranljivim
materijama u zimskom i prole}nom periodu, zbog ~ega se vr{i
prihrana p~ela. U ovu svrhu koriste se razli~iti izvori hranljivih
materija, koji moraju biti maksimalno prilago|eni potrebama
p~ela. 

Ugljeni hidrati su zna~ajni kao izvor energije, a idealna uglje-
nohidratna hrana je med, jer sadr`i oko 80 odsto {e}era, 18 od-
sto vode i vrlo malo proteina, organskih kiselina, minerala i vi-
tamina. Kriti~ni periodi deficita meda su zima i prole}e. U zim-
skom periodu mo`e do}i do uginu}a i gubitka p~elinje zajedni-

ce. Najbolje je u ko{nicama ostaviti u jesen 15 - 20 kg meda. Zbog
toga se prvenstveno p~elama daje pre svega ugljenohidratna hra-
na a vrlo retko proteinska. Naj~e{}e se koristi {e}er {e}erne repe
ili {e}erne trske koji su mnogo jeftiniji od meda. Dodatna hrana
se sprema i koristi u obliku {e}ernog sirupa i poga~a. Prihranji-
vanje p~ela {e}ernim sirupom, u cilju pove}anja rezervi hrane,
treba zavr{iti do kraja avgusta ,eventualno do polovine septem-
bra. Pored prihranjivanja, u cilju pove}anja rezervi meda za zi-
mu, mo`e se vr{iti i podsticajno jesenje prihranjivanje kada
dnevni unos nektara padne na 100 -200 grama ili vaga poka`e
nultu ili negativnu promenu te`ine ko{nice. Obavlja se najvi{e
do 48 dana pred prestanak izletanja p~ela. 

[e}er za prihranjivanje je po hemijskoj strukturi disaharid, sa-
haroza ~iji je molekul izgra|en od po jednog molekula glukoze i
fruktoze. Ova dva monosaharida su najvi{e zastupljeni u medu.
Me|utim, {e}er dodat u vidu poga~e ili sirupa p~ele moraju najpre
enzimski da prerade, odnosno da ga razrade razlaganjem saharo-
ze do glukoze i fruktoze. Najve}u koli~inu proteina, p~ele obezbe-
|uju iz polena medonosnih i drugih biljaka. Polen se koristi za is-

hranu larvi a neophodan je i za mlade p~ele, maticu i trutove. Naj-
ve}e koli~ine proteina odnosno polena p~elama su potrebne u se-
zoni intenzivnog gajenja legla , izgradnji sa}a i pri preradi nekta-
ra u med. U polenu biljaka koje se opra{uju vetrom uvek je manje
proteina nego u polenu biljaka koje opra{uju insekti. 

Za medonosne p~ele polen predstavlja ne samo izvor prote-
ina ve} i lipida. Lipidi imaju energetsku, ali i gradivnu ulogu. Po-
len predstavlja i glavni izvor vitamina u ishrani. Najve}e potre-
be p~ela za vitaminima je u periodu kada lu~i mle~ i u~estvuje u
ishrani legla i matice. 

Najve}e potrebe p~ela za vodom su u prole}e, zbog intenziv-
nog razvoja dru{tva i uve}anja legla, za ~iju ishranu je potrebna
velika koli~ina mati~nog mle~a. U letnjim toplim danima kada je
temperatura preko 35,5 C, pove}avaju se potrebe za vodom jer
ona slu`i i za rashla|ivanje unutra{njosti ko{nica. P~ele saku-
plja~ice nektara dnevno izle}u 10 - 15 puta, sakuplja~ice polena
3 - 5 puta a vodono{e i do 100 puta. Najbolje je obezbediti hla-
dovinu za p~elinjake u toku leta kao i izvore ~iste vode.

Safet Vesni}, dipl. in`. poljoprivrede

Nova Varo{ - U jednom od
pogona biv{e „Inove“ koji je u
vlasni{tvu lokalne samouprave,
posao }e na prole}e dobiti prvi
od ukupno 110 novih radnika.
Oni }e za poslodavce iz istanbul-
ske kompanije „Berksan“ proiz-
voditi protivpo`arnu aparaturu
i delove vatrogasnog instalacio-
nog sistema namenjenih za tr`i-
{te Evropske unije i Turske.
Ugovor o zakupu proizvodnog
prostora na deset godina potpi-
sali su pre nekoliko dana pred-
sednik op{tine Nova Varo{ Ra-
dosav Vasiljevi} i direktor
„Berksana“ Sadetin Senaj.

- Turski investitor se ugovo-
rom obavezao da }e u prvoj godi-
ni poslovanja zaposliti 40 radni-
ka, a u naredne dve jo{ 70. Za-
kupnik }e za svakog zaposlenog
morati da obezbedi minimalnu
mese~nu zaradu u iznosu od
30.000 dinara - ka`e predsednik
Rade Vasiljevi} i dodaje da je
prostor od 6.200 kvadrata izdat u
zakup odlukom Op{tinskog ve}a
i to putem slobodne pogodne, a
u skladu sa va`e}om uredbom

Vlade Srbije, po kojoj se u slu~a-
jevima kada poslodavac zapo-
{ljava preko 100 radnika mo`e
zaobi}i postupak javne licitacije. 

Sporazumom izme|u Op{ti-
ne i turske firme precizirana je i
cena mese~ne zakupnine od 20
dinara po metru kvadratnom
(oko 1.000 evra). Preduze}e

„Berksan“ se ve} pune dve de-
cenije uspe{no bavi proizvod-
njom vatrogasnih ormara, pro-
tivpo`arnih aparata i namen-
skih instalacionih sistema, spe-

cijalnih metalnih kutija , izola-
cionih jakni za sve vrste arma-
ture, kao i prodajom proizvoda
poput specijalizovanih ventila,

pumpi, kompenzatora, fleksi-
bilnih creva i indikacionih ure-
|aja. Kompanija ima ispostave
{irom Turske i dela Balkana, a u
poslovanju tesno sara|uje sa

partnerskom firmom „Fleks-
akademy“ sa sedi{tem u Istan-
bulu koja je u Priboju otvorila
pogon i zapo{ljava vi{e od 300
radnika anga`ovanih na proiz-
vodnji ~eli~nih cevi.

- Plan je da u otvaranje i
opremanje proizvodnog pogo-
na u Kokinom Brodu u startu
investiramo oko 500.000 evra, a
do 2020. godine jo{ milion. Pro-
izvodnja bi bila izvozno orijen-
tisana, sa poslovnom ambici-
jom da izvoz pro{irimo i na no-
va tr`i{ta u Rumuniji, Ma|ar-
skoj, Hrvatskoj, Nema~koj - na-
gla{avaju u istanbulskoj kom-
paniji. Njeni predstavnici su,
ina~e, ve} po~eli prve radove na
ure|enju i opremanju proiz-
vodne hale u nekada{njoj fabri-
ci name{taja, a nakon instalira-
nja ma{ine i oprema, fabrika bi
trebalo da po~ne da radi oko 1.
maja 2019. R. Popovi}

Priboj - Ameri~ka kompani-
ja „MHT Produkt“, po~inje u
Slobodnoj zoni Priboj proiz-
vodnju novih modela „pamet-
nih“satova. Softver za model e
satova sa oznakama W -13, 12 i
11-smart vo~, ~ija bi proizvod-
nja, po najavi Jasne Perovi},
predstavnice kompanije, treba-
lo da po~ne u decembru, uradi-
li su programeri iz Srbije.

U kompaniji „MHT Pro-
dukt“, ~iji je direktor i vlasnik
[an Masoudnia, ka`u da su od-
lu~ili da proizvodnju satova
po~nu u Priboju zbog povoljnih
iskustava poslovanja koje ima-
ju u Slobodnoj zoni , u koju su
su do{li pre dve godine. Ova fir-
ma je jedna od prvih koja je po-
~ela proizvodnju adaptiranom
pogonu nekada{njeg FAP-a

,“Preseraj“, a kako ka`u mena-
d`eri kompanije jedan od pre-
preka im je bio i nedostatak
stru~nog kadra, pa su zbog toga
u saradnji sa Zavodom za zapo-
{ljavanje pokrenuli obuku na
CNC ma{inama . Trenutno za-
po{ljavaju 18 radnika.

- U Priboju ima dosta ma-
{inskih tehni~ara, ali ma{ine su
bile druga~ije pre 10 ili 20 godi-
na. Tehnologija je napredovala,
to su sada uglavnom kompjute-
rizovane ma{ine, tako da je
obuka bila neophodna. O~eku-
jemo da }e se na{i satovi , sa
oznakom „Made in Serbia“ za
manje od mesec dana na}i u
prodaji, a pored tr`i{ta Ameri-
ke, Kanade i Australije bi}e po-
nu|eni i kupcima u Srbiji , ka`e
Jasna Petrovi}. S. Bjeli}

Pljevlja - Op{tina Pljevlja
preuze}e najmanje ~etiri od
{est vatrogasnih vozila, koje je
dr`ava prije osam godina na-
bavila bez konsultacija sa plje-
valjskom Slu`bom za{tite i spa-
savanja. Op{tina }e preuzeti
vozila iako je predsjednik Op-
{tine Mirko \a~i} prije tri go-
dine izjavio da ugovor za preu-
zimanje vatrogasnih vozila ne-
}e potpisati ni po cijenu da bu-
de smijenjen sa mjesta prvog
~ovjeka grada. Za nabavku vo-
zila utro{eno je 2,2 miliona eu-
ra, a ~elnici Op{tine Pljevlja go-

dinama su odbijali da potpi{u
ugovor jer nijesu bili zadovoljni
uslovima koje im nudi Mini-
starstvo finansija za otplatu
vozila. Vlada je ta vozila naba-
vila 2009. godine, bez sagla-
snosti Op{tine, za potrebe lo-
kalne Slu`be za{tite i spasava-
nja. Kamioni se godinama
knji`e kao dug lokalne uprave,
iako nijedan od gradona~elni-
ka nije `elio da stavi potpis na
ugovor sa Vladom, smatraju}i
da su nepovoljni uslovi pod
kojima su nu|eni lokalnim sa-
moupravama. C. D. 

Pljevlja preuzimaju 
~etiri vatrogasna vozila

Biv{i pogon FAP
Slobodna zona Priboj je jedan od biv{ih pogona Fabrike automobila Pri-

boj koji se prostire na 27 hektara. Nedavno je u njoj otvorena i Visoka teh-
ni~ka ma{inska {kola. U saradnji sa pivarom iz „Osijeka“ planirana je i pro-
izvodnja „Pribojskog piva“, a tu pod povla{}enim uslovima trenutno poslu-
je i nekoliko inostranih firmi koje zapo{ljavaju ukupno oko 300 radnika. Dr-
`ava je FAP oslobodila dela duga i deo imovine korporacije, bez naknade,
prenela u vlasni{tvo lokalnoj samoupravi, za osnivanje Slobodne zone. U
njoj su i kompanije iz Amerike, Turske, [panije i Holandije.

Lo{e iskustvo 
U op{tinskom rukovodstvu nagla{avaju da je ovoj uspe{noj turskoj fir-

mi ustupljen prostor za pokretanje proizvodnje i pored toga {to lokalna sa-
mouprava ima negativna iskustva sa tako|e turskom kompanijom „Mer-
cer trade“ , koja ni dve godine nakon otvaranja hale u Kokinom Brodu nije
uspela da stabilizuje proizvodnju, zaposli ugovorom predvi|eni broj radni-
ka i izmiri sve obaveze prema Op{tini. 

- „Berksan“ ima pozitivne preporuke, partner je sa srodnom kompani-
jom u Priboju koja je u privrednom smislu za kratko vreme preporodila grad
na Limu. Zato smo smatrali da bi im trebalo dati {ansu, pogotovo imaju}i u
vidu da je to prilika da do posla i sigurne plate do|e zna~ajan broj na{ih su-
gra|ana -smatra Vasiljevi} . 

Pametni satovi
iz Priboja 

Jo{ jedna kompanija iz Istanbula otvara pogon u Kokinom Brodu 

Posao za 110 radnika

Novi proizvodni pogon
u Kokinom Brodu 

Turski investitor planira da u proizvodnju
protivpo`arne opreme i aparature za tri go-
dine ulo`i 1,5 miliona evra 



Novi Pazar - Koliko puta ste ~uli da
va{i prijatelji za nekog ko ima 12 ili 14
godina ka`u, ovaj }e daleko da dogura
- samo {to nije zaigrao za Real ili Ba-
jern, ili, kad do|e vreme ode ovaj pre-
ko bare da uzme pare i u Lejkersima
cepa trojke i bije ,,banane“ nadobud-
nim Amerima. Par godina kasnije ve}
vi|ena zvezda svetskih razmera ne tre-
nira ili se izgubi u tamo nekom Vratni-
ku, kako bi rekli momci iz benda Za-
branjeno pu{enje. Ovakav ili sli~an sce-
nario prati naj~e{}e golobrade fudbal-
ske i ko{arke talente. Stvari uglavnom
tako ne stoje sa decom koja su se po-
svetila individualnim sportovima. Kad
je neko talenat u 12 i 14, on to ostane i
u 18 i 20 godini. Bar je tako u tenisu.
Setimo se samo Male Mo iz Novog Sa-
da, nekad na{e Monike Sele{. Sa 11 go-
dina osvojila je Oran` bol - nezvani~no
svetsko prvenstvo do 12 godina. [ta je
posle bilo zabele`eno je u istoriji. Tre-
nutno na Oran` bolu u Majamiju u
konkurenciji devoj~ica do 14 godina
igra Novopazarka Fatma Idrizovi}
(6.07.2004). Titulu je zgrabila po~et-
kom oktobra na mastersu osam najbo-
ljih igra~ica iz Evrope u Re|o Kalabri-
ji. Neposredno pred odlazak za Ameri-
ku }askali smo sa teniskim vunderkin-
dom iz Novog Pazara.

Koliko daleko mo`e Fatma u Ma-
jamiju?

- Daleko, mo`da do samog kraja.
Kao u Re|o Kalabriji?
- Tamo sam stigla kao prvi nosilac,

{to nikad nije i garancija da }e{ biti naj-
bolji. Bile su tu Zejnalova iz Ukrajine,
Laskevi~ i Faleiva iz Belorusije, [vaj-
carkinja Nef, Pedone iz Italije, Make-
donka Simeva, Bugarka Dimitrova.
Svako svakog mo`e da pobedi. U fina-
lu protiv Katerine Dimitrove prvi set se
lomio, kad sam ga u taj - breku dobila

7:5, drugi sam rutinski zavr{ila (6:2).
Ba{ sam dobro odigrala taj me~, ali ka-
ko sam u polufinalu nadigrala Aljonu
Falei, to je za pri~u. Jedno vreme va`i-

la je za nepobedivu, najbolju na evrop-
skoj rang listi. Zavr{ila sam posao brzo
i lako (6:3, 6:2).

Plju{tali su direktni poeni i asovi
po kalabrijskom betonu?

- Udaram sna`no, asova bude ~etiri
do pet po me~u. Fajter sam, kao i mo-
je ljubimice Serena Vilijams i Ana Iva-
novi}.

U Srbiji si bez konkurenciji broj
jedan?

- Osvojila sam ove godine u tri ne-
delje tri titule dr`avne prvakinje u kon-
kurenciji do 14 i 16 godina. Kao mla|a
uzela sam i titulu do 12 godina.

Igra{ dosta uspe{no i turnire do 16
i 18 godina?

- Ove godine sam imala tri nastu-
pa u konkurenciji do 18 godine, do-
godine planiram da se pojavim na
dva vrlo jaka. Dosta uspeha bilo je i
na turnirima do 16 godina. Dva sam
osvojila, Sarajevo i nedavno  San-
senks, u {panskoj pokrajini Galiciji,
pobedila sam u svih pet me~eva, u fi-
nalu Makedonku Aleksandru Sime-
vu (6:1, 6:4).

Jedno od retkih razo~aranja je

Augzburg. U avgustu si na ovom tur-
niru do 16 godina stigla do finala?

- Ba{ sam se iznervirala. Do finala
je sve i{lo kako treba, a u finalu to ni-
sam bila ja. Mnogo sam gre{ila. Zato
sam izgubila, ne zbog toga {to je po-
bednica ^elsi Fontonel iz [vajcarske
starija i bolja.

Upoznala si Novaka \okovi}a?
- Jesam, ~ak sam jednom sa svojim

povremenim trenerom, Italijanom
Rencom Furlanom, u isto vreme treni-
rala kad i Novak, tereni su se nalazili je-
dan do drugog. Upoznala sam i ostale
na{e tenisere.

I teniserke?
- Naravno, Jelenu Jankovi}, Ivanu

Jorovi}, Olgu Danilovi}.
Reprezentativka si Srbije u svom

uzrastu. Ho}emo li te gledati jednog
dana i u FED kupu?

- To mi je uz osvajanje juniorskih i
seniorskih grend slem titula cilj.

Kad drugi pri~aju o tebi uglavnom
ka`u da puca{ od sigurnosti u sebe?

- Kad ka`em pred neki turnir da }u
ga osvojiti, ja ga i osvojim. Poznajem
sebe.

Tenis je jedan od najskupljih spor-
tova, problemi nestaju tek kad se do-
|e do WTA liste?

- Porodica je ta koja snosi najve}i
deo tro{kova. Imam i ne{to sponzora,
ali meni je najva`nije {to se dobro koti-
ram u Teniskom savezu Srbije.

Nedavno si povodom osvajanja
mastersa u Italiji bila i na prijemu
kod gradona~elnika Novog Pazara?

- Mnogo mi to zna~i. Bila sam u
dru{tvu atleti~ara Elzana Bibi}a.

Prepoznaju li te u Novom Pazaru
i koliko znaju o tvojim uspesima?

- Mla|i sugra|ani znaju ko sam i
{ta sam sve osvojila. Drugari iz {kole i
nastavnici me podr`avaju. Na ulici mi
prilaze i ~estitaju. Najvi{e je onih ko-
jima je drago zbog mojih titula, posto-
je, ali u manjoj meri, i oni koji su lju-
bomorni.
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Prvoslav Le{evi}

Po~ela da trenira 
sa osam godina

Fatma Idrizovi} u svet tenisa u{la je sa osam godina u TK
,,Feti}“. Prvi trener bio joj je Enes Fekovi}. Danas radi sa
mladim Rejhanom Gici}em (21 godina). Njen sada{nji tre-
ner va`io je za velikog teniskog talenta, ali kao i mnogi zbog
nedostatka finansija morao je da pre vremena odustane od
takmi~enja. Posle Majamija najverovatnije }e oboje put Ru-
sije i Teniske akademije njenog menad`era Aleksandra
Ostrovskog.

Uz Fatmu i Hamad 
Dvoje najve}ih talenata u na{oj zemlji do 15 godina dolazi iz Novog Pazara. Pored Idrizo-

vi}eve to je i Hamad Me|edovi}, za koga Janko Tipsarevi} tvrdi da raspola`e forhendom ko-
ji on ranije skoro da nikad i nigde nije video.

- Mnogo smo dobri prijatelji, on je godinu dana stariji. Imamo sli~an stil igre. Volela bih
da u isto vreme do|emo do teniskog vrha. Da ja i Hamad osvojimo Grend slem turnir, zvu~i
lepo, jo{ je lep{e {to to nije nemogu}e, uz neizostavan osmeh pri~a Fatma o sugra|aninu i
kolegi. 

Trenutno druga 
Trenutna lista najboljih evropskih

igra~ica do 14 godina
1. Linda Fruhvirtova (^e{ka ) 1000

bodova 2. Fatma Idrizovi} (Srbija) 970 3.
Sofija Kostulas (Belgija) 875 4. Linda No-
skova (^e{ka ) 855 5. Katerina Dimitro-
va (Bugarska) 820

PORAZ I U ^A~KU 
Novi Pazar - Fudbaleri Borca pobedili su u sredu u ̂ a~ku ekipu Novog Pa-

zara sa 1:0, u utakmici 18. kola Prve lige Srbije. Jedini strelac bio je Stefan Ko-
va~evi} u 45. minutu. Borac ima 18 bodova i zadr`ao je 13. mesto na tabeli,
dok je Novi Pazar i dalje poslednji, 16. sa sedam bodova.

PORAZ RUKOMETA{A 
Novi Pazar - Rukometa{i Novog Pazara nakon pet uzastopnih pobeda iz-

gubili su u 8. kolu Superlige kao doma}ini od jedinog nepora`enog sastava
prvenstva, Dinama iz Pan~eva 30:33 (10:19). Kod doma}ih efikasno{}u se is-
takao Armin Kaltak (9 golova), u redovima Dinamo to je bio Kostadinovi} (7).

DERBI PRIPAO GOSTIMA
Novi Pazar - Derbi 10. kola Prve futsal lige izme|u Novog Pazara i Nove

Pazove odigran u Pendiku pripao je gostima 0:3 ( Tepav~evi} 30, Rokni} 33. i
Red`ovi} 37. minut ).

ODBOJKA{I NA DNU
Novi Pazar - Poslednje mesto odbojka{a Novog Pazara posle devet su-

perliga{kih kola je ne{to {to niko nije mogao da o~ekuje. Kulminacija lo{e igre
vi|ena je u Pendiku protiv Jedinstva, u utakmici koju su gosti ubedljivo dobi-
li 0:3 (15:25, 19:25, 33:35).

NOVA POBEDA KO{ARKA{A 
Novi Pazar - Ko{arka{i Novog Pazara ne posustaju. Pun pogodak ostva-

rili su i u 7. kolu KLS pobediv{i u Subotici sastav Spartaka 75:73 (20:23, 22:14,
11:10, 22:26). Uz Krsti}a, strelca 16 ko{eva, istakli su se sa poenom manje Ha-
d`ifejzovi} i Ne{ovi}.

VETERANI REMIZIRALI
Novi Pazar - U sklopu proslave devet decenija postojanja FK Novi Pa-

zar dvorana Pendik bila je doma}in veteranima Novog Pazara i Partizana.
Duel je zavr{en nere{eno 4:4 (1:1). Golove za Novi Pazar postigli su Di-

mi}, Mehovi}, Gegi} i A. Uki}, a za crno-bele po dva pogotka dali su @uni}
i Vu~i}evi}.

DOBRI JO{ANICA I TUTIN
Novi Pazar - Jo{anica sjajno gazi zapadnom grupom Srpske lige. U 14.

kolu pobedili su Mokru Goru u Zubinom Potoku 2:1 (Kurandi} u 38. za do-
ma}i sastav, za goste Ibrahimovi} u 50  iz jedanaesterca i Had`ibuli} u 70.
minutu. Dobar nastup u ovom kolu imao je i Tutin odigrav{i na Ubu sa Je-
dinstvom 0:0.

SLOGA IZNENADILA 
Novi Pazar - Novi Pazar 1928 osvojio je kao doma}in sva tri boda savla-

dav{i Real iz Podunavaca 3:0 (Kurpejovi} 2. i Had`isalihovi}) u 13. kolu [uma-
dijsko - ra{ke zone. U istom kolu Zapadno - moravske zone sjeni~ka Sloga je
prijatno iznenadila pobedom u Bajinoj Ba{ti nad favorizovanim imenjakom
1:0 (\erlek u 5. minutu).  VE
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Fatma Idrizovi}, najbolja evropska teniserka do 14 godina

Kad ka`em osvoji}u turnir, tako i bude

Veruje u sebe: Fatma Idrizovi}
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Pobede se ni`u: Sa jednim
od pobedni~kih trofeja
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA NA DODATAK

SAND@AK DANAS
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Sa potpisivanja ugovora: Dr`avni sekretar Miroslav
Kne`evi} i predsednik op{tine Rade Vasiljevi}

Nova Varo{ - U srcu turisti~ke zone na  Zlata-
ru }e do kraja oktobra naredne godine biti izgra-
|eno fudbalsko igrali{te kao dodatni sadr`aj u lo-
kalnoj turisti~koj ponudi i jedan od uslova za
unapre|enje sportskog turizma. Sredstva za iz-
gradnju modernog  kompleksa za visinske pri-
preme sportista obezbedili su dr`ava i lokalna sa-
mouprava. Re~ je o investiciji ukupno vrednoj
oko 30.000.000 dinara, od kojih je iz kase Mini-
starstva turizma izdvojeno 20, a op{tine
10.000.000 dinara. 

Ugovor o realizaciji projekta potpisali su ne-
davno u Beogradu dr`avni sekretar u Ministar-
stvu turizma Miroslav Kne`evi} i predsednik op-

{tine Nova Varo{ Radosav Vasiljevi}. „Plan je da
se ovaj savremeni sportski objekat u funkciju pu-
sti 1. novembra 2019. povodom op{tinskog pra-
znika. Sredstva resornog Ministarstva su ve} pre-
ba~ena, a op{tinsko u~e{}e u finansiranju obez-
bedili smo kroz rebalans bud`eta“, rekao je pred-
sednik Vasiljevi}, uz ocenu da }e teren biti jedin-
stven u Srbiji jer se gradi na 1.200 metara nad-
morske visine. „Objekat  ispunjava sve kriteriju-
me za visinske pripreme profesionalnih sporti-
sta. Njegova izgradnja bila je neophodna jer je
ovakav tip terena u centru turisti~ke zone jedan
od klju~nih uslova brojnih sportskih ekipa da
uop{te do|u  na Zlatar - dodaje predsednik no-

vovaro{ke op{tine.  Fudbalski teren gradi}e se na
lokaciji u blizini sportske hale. Obuhvati}e povr-
{inu od oko pet hiljada kvadrata, Prilaz igrali{tu
bi}e omogu}en izgradnjom novog pristupnog
puta odnosno staze , a u okviru kompleksa po-
stavi}e se i tribine sa sedi{tima. Stadion }e imati
adekvatnu rasvetu i obezbe|enje, kao i sve dru-
ge standardima predvi|ene sadr`aje i opremu.
Ovo je, ina~e,  drugi va`an objekat koji zajedni~-
ki finansiraju dr`ava i lokalna samouprava. La-
ne je, nakon vi{egodi{njih birokratskih peripeti-
ja i probijanja rokova, u funkciju pu{tena balon
hala , a njena izgradnja ko{tala je tridesetak mi-
liona dinara. R. P. 

Saradnja Ministarstva turizma i Op{tine Nova Varo{ na jo{ jednom projektu

Fudbalski teren na Zlataru 

U ponedeljak
sjednica SO
Ro`aje

Ro`aje - Predsjednik SO Ro`aje Al-
mir Avdi} sazvao je petu redovnu sjed-
nicu koja }e se odr`ati u ponedjeljak, 26.
Novembra. Na sjednici Kolegijuma od-
bornika usagla{en je dnevni red od 15
ta~aka, me|u kojima su izvje{taji o radu
komunalnih preduze}a, Zavi~ajnog mu-
zeja „Gani}a kula“, Centra za kulturu,
Turisti~ke organizacije... Raspravlja}e se
o pitanjima koja su prioritetna u proce-
su cjelokupnog funkcionisanja op{tine,
izjavio je Avdi}. Prema njegovim rije~i-
ma, dinamika zasijedanja odbornika je
na zadovoljavaju}em nivou, te }e u 2019.
godinu u}i bez nagomilanih problema
koji su u proteklom periodu pratili rad
lokalnog parlamenta. S. D. 

Prevencija nasilja nad djecom
Bijelo Polje - Policijski slu`benici Centra bezbjednosti Bijelo

Polje odr`ali su preventivna predavanja na temu „Prevencija
nasilja nad djecom“ u ~etiri Osnovne {kole na podru~ju Bijelog
Polja. Predavanje je organizovano povodom Me|unarodnog
dana djeteta.“Djeca su upoznata sa svojim pravima, svojim oba-

vezama kao i naj~e{}im oblicima nasilja nad djecom,  kako ga
prepoznati, sprije~iti i kome se obratiti za pomo}. U~enici su po-
kazali  veliko interesovanje za ovu temu i aktivno u~estvovali
kroz svoja zapa`anja i pitanja“, kazao je komandir stanice poli-
cije Centra bezbjednosti Bijelo Polje Almir ]atovi}. S. D.

Igre prijateljstva u Beranama
Berane - U~enici Srednje stru~ne

{kole Berane i Srednje medicinske
{kole „Dr Branko Zogovi}“ zajed-
ni~ki su, kroz sportsko-zabavni
program pod imenom „Igre prija-
teljstva“, obilje`ili Me|unarodni
dan srednjo{kolaca, koji se prosla-
vlja svakog 17. novembra u znak
sje}anja na demonstracije koje su

1939. godine protiv nacisti~ke vla-
sti u Pragu organizovali studenti i
u~enici. 

„Na ~etvrtoj Generalnoj skup{ti-
ni Unije srednjo{kolaca na{a {kola
se dogovorila sa Medicinskom {ko-
lom da zajedno obilje`imo ovaj da-
tum. Za Dan srednjo{kolaca smo
pripremili dru{tvene igre pod nazi-

vom „Igre prijateljstva“. Naziv je
nastao iz razloga {to nije bitno ko
}e pobijediti, ve} je bitno da mi
srednjo{kolci skrenemo malo pa-
`nju na sebe i na{ zna~aj u dru-
{tvu“, kazao je predsjednik \a~kog
parlamenta Srednje stru~ne {kole i
delegat Unije srednjo{kolaca Kri-
stijan Babi}. C. D. 


